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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján- írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Először volt laktanyák, holnap már a lakásaink? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az utóbbi-napokban jelentős számban és rendszeresen érkeznek hozzám olyan észrevételek ,
információk, amelyek szerint menekülttáborokat vagy befogadó állomásokat kívánnak
létesíteni a megye több településén .

A lakosság jól érzékelhető módon egyre kíváncsibb és nyugtalanabb szerte a megyében, a z
esetlegesen -érintett településeken megjelent az aggodalom és a félelem is . Egyértelműen
tiltakoznak az ellen, hogy. a lakókörnyezetükben menekülttáborok jöjjenek létre, hiszen, min t
tudjuk, ennek rengeteg negatív hozadéka van .

Tekintettel arra, hogy a pánikot és a félretájékoztatást mindenképpen el kell kerülni, a Kormán y
legilletékesebb tagjától kérek tájékoztatást . Az emberek választ várnak a kérdéseikre, így
felelős országgyűlési képviselőként a T. Miniszter Úrhoz fordulok .

Megfelel-e a valóságnak, hogy Mátészalkán és Nyírbátorban befogadó állomásokat akarna k
létrehozni? Ha igen, mikortól, milyen létszámmal?



Mátészalkán erre a célra a gyermekvárosi épületek bizonyos részét akarják igénybe venni ?

Szerepel a terveik között az Ópályiban található honvédelmi létesítmény egy részének ilye n
jellegű "hasznosítása" ?

Valós-e az a feltételezés, hogy Géberjénben oktatási-képzési jelleggel, helyeznének e l
bevándorlókat?

Általánosabb jelleggel' meg kell kérdeznem : szándékukban áll-e Szabolcs-Szamár-Bereg
megye bármelyik egyéb településén bevándorló állómást kialakítani?

Tégláson a Hajdúsági Iparművekben illetve a volt munkásszállójának az épületében kívánnak
elhelyezni bevándorlókat?

A kiszivárgott hírek szerint 16 város retteghet az új menekülttáborok miatt, köztük említv e
például Ózdot, Dunaújvárost . , A tisztán látás érdekében kérdezném, hogy pontosan mely
városokban tervezik az újabb menekülttáborok létrehozását?

Kifejezetten kérem, járuljon hozzá írásban a válaszok nyilvánosságra hozatalához, illetve a z
ügy fontosságára tekintettel kérem a minél gyorsabb válaszadását . Ebben a kiemelt
érdeklődésre számot tartó ügyben sajtótájékoztatón, a helyi nyomtatott sajtótermékeke n
'keresztül és különböző internetes felületeken egyaránt tájékoztatnom kell a lakosságot.

Várom érdemi válaszát .

Budapest, 2015. július 14.
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